
Geachte leden van de gemeenteraad, 

 

In navolging op mijn verstuurde mail van 9 oktober jl. naar u, en het gebruikte spreekrecht in 

de voorbereidende raadsvergadering heb ik verder niets toe te voegen aan mijn uitgelichte 

verhaal. 

 

Ik wil dan ook niet in herhaling vallen omdat ik denk dat het een helder verhaal is. 

 

Wel wil nog even reageren op de aan u gerichte brief d.d. 1 november van mr. R. Evens, 

advocaat van de heer Van der Heijden. 

 

Ik ben van mening dat de genoemde voorwaarden een zodanige impact op ons woongenot 

kunnen hebben dat we deze echt goed moeten overwegen en op mogelijke haalbaarheid 

moeten toetsen. Vandaar dat we om een reële extra bedenktijd hebben gevraagd. De 

voorgestelde korte termijn was slechts een week, waarvan ik zelfs het merendeel in het 

buitenland zat. 

 

Inmiddels zijn we een stap verder in de overweging. 

 

De punten 1 en 2 (aspecten van bestuursrechtelijke aard waarbij uw gemeente partij is) uit het 

voorstel van de heer Van der Heijden zijn voor ons niet acceptabel!  

Dit omdat: 

- A) Ons bouwplan al is aangepast; 

- B) Welstand akkoord is; 

- C) Aansluiting is gezocht bij de verschijningsvorm van de bestaande woningen in de 

straat; 

- D) Er al een grote afstand tussen de geplande woning en de bestaande woning van de 

heer Van der Heijden is. 

 

De punten 3, 4 en 5 zijn van burenrechtelijke aard en wil ik nog nader rechtstreeks met mijn 

toekomstige buurman Van der Heijden bespreken. 

 

Onder de gegeven omstandigheden verzoek ik u dan ook om de Verklaring van geen 

bedenkingen te verlenen zodat wij met ons gezin onze plannen kunnen gaan verwezenlijken. 

 

Dank voor uw medewerking. 

 

Met vriendelijke groet, Anneke en Sascha 


